



# 天夢經典

## Heavenly Spa Signature Massage

---

以熱敷舒緩放鬆背部肌肉，並採用瑞典式獨特按壓手法，引領心靈平緩，恢復全然活力。

A heated compress invites back muscles to relax and ease with Swedish massage leaves you feeling physically rested and mentally uplifted.

[ 60 / 90 分鐘 NT\$4,000 / NT\$5,000 ]



# 沐心五行

## Elemental Herbology

---

根據您的身心狀態選擇最適合的按摩精油，搭配獨特輕柔感按摩手法及熱石能量深層傳導，有效滋養肌膚、促進血液循環並緩減壓力和疲勞，幫助身心靈恢復最佳平衡狀態。

Indulge in a harmonizing spa experience that caters to your unique well-being. Our expertly designed treatment integrates massage techniques and hot stone energy transfer, nurturing your skin and promoting a harmonious balance of body, mind, and spirit.

[ 60 / 90 分鐘 NT\$4,300 / NT\$5,300 ]



# 深層減壓

## Deep Tissue

---

針對於肌肉嚴重糾結且痠痛僵硬的您。療程著重於身體深層肌肉及放鬆緊繃的區塊。配合輕重交錯韻律式的手法，來紓解放鬆身體深層的肌肉。

The treatment focuses on soothing tight muscles after exercise, you will feel completely relaxed and gain back your energy.

[ 60 / 90 分鐘 NT\$4,500 / NT\$5,500 ]





# 高山能量

## Energize Invigorate

---

順應表層肌肉方向的原理，以撫順、長推、揉捏、輕拍、震動等手法結合獨家紫錐菊活力按摩油運行按摩，促進血液循環、舒緩緊繃肌肉以及放鬆情緒的功效。

Enhanced by the exclusive Echinacea Vitality Massage Oil, the session stimulates blood circulation and promotes a profoundly soothing sensation throughout the body.

[ 60 / 90 分鐘 NT\$4,500 / NT\$5,500 ]





# 活力生機

## Energy Of The Glaciers

---

獨特按摩手技，賦予肌膚所需能量，幫助促進循環，提升代謝，重啟肌膚修復與防禦功能，恢復肌膚活力生機，再現完美健康膚質。

The Energy of the Glaciers through an infusion of revitalizing energy. improving circulation, and boosting the metabolic system. By reactivating the skin's repair and protection functions.

[ 60 分鐘 NT\$4,500 ]



# 盈潤保濕

## Hydration Of The Blesses

---

透過緩慢、細緻、放鬆的按摩手法，增進流體循環，為肌膚補充所需水分，達到完美水分平衡，為肌膚尋回水潤透亮與細緻飽滿的膚質。

This treatment optimizes the flow of fluids within the skin through a gentle, unhurried, the skin with essential moisture, facilitating a harmonious hydration equilibrium and restoring a luminous, well-moisturized, and refined complexion.

[ 60 分鐘 NT\$4,500 ]



# 抗皺撫紋

## Lift Form The Peaks

---

使用對抗肌膚皺紋的產品並搭配深層筋膜放鬆，以舒緩而深層的按摩和調理肌肉方式，為肌膚帶來撫紋及緊緻效果。

With anti-wrinkle products and employs deep fascia relaxation techniques. It combats the appearance of wrinkles and loss of firmness, simultaneously relaxing and toning the muscles.

[ 60 分鐘 NT\$4,800 ]





# 深度舒眠

## Deep Sleep

---

以獨特按壓手法釋放頭部壓力，再以陶板撥筋頭部，使身心舒暢，同時獲得絕佳的睡眠品質。

Relief physical and mental stress through this unique massage combination to provide the maximum relaxation.

[ 30 分鐘 NT\$2,000 ]

· 僅限加購 Available for purchase with an extra fee.







# 角質更新

## Targeted Scrub

---

以絲柔身體磨砂膏輕柔去角質。為乾燥的身體肌膚帶來舒適無比的享受。肌膚如絲柔滑，散發光澤。

Using the soothing body scrubs are carefully applied to exfoliate. Providing unparalleled comfort to dry skin. The skin feels as smooth as silk and radiates a healthy glow.

[ 30 分鐘 NT\$2,500 ]

· 僅限加購 Available for purchase with an extra fee.



# 纖盈舒體

## Peaks Of Slimness

---

獨一無二的蝴蝶式按摩手法搭配身體修護系列產品，順著肌肉走向的獨家按摩技巧，為腹部進行深入且全面性的完美身型。

Immerse yourself in a unique treatment that combines the exclusive butterfly massage technique with the transformative Peaks of Slimness body repair series. This personalized massage technique gracefully follows the natural texture of your muscles, sculpting an elegant and slender silhouette with ease.

[ 30 分鐘 NT\$2,500 ]

· 僅限加購 Available for purchase with an extra fee.